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Protokół z IV posiedzenia RD Sławin w dniu 05.06.2023 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.05 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 
 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III Posiedzenia Rady Dzielnicy w dniu 8.05.2023 r. 
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 

korespondencji. 
5. Zapewnienie bezpieczeństwa i utrzymania porządku na terenie dzielnicy. 
6. Planowany Spacer po dzielnicy Sławin mieszkańców z przedstawicielami władz 

miasta. 
7. Przyjęcie propozycji Rady Dzielnicy do projektu budżetu miasta Lublin na rok 

2024. 
8. Podział pozostałej rezerwy celowej dzielnicy na rok 2023. 
9. Wolne wnioski i zapytania. 
10. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przebieg posiedzenia: 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 10 członków Rady.        

Lista obecności członków Rady - zał. nr 1.  

W posiedzeniu jako gość uczestniczyła też radna Rady Miasta Lublin pani J. Mach 

oraz S. Stadnicki ze Straży Miejskiej. Lista gości – zał. nr 2. 

Ad 2. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. Został przyjęty 

jednogłośnie (10 głosów za).  

Ad 3. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr III w dniu 08.05.2023 r. Uwag nie było.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty,   

w tym 9 głosów za, 1 osoba się wstrzymała.   

Do spotkania dołączyli kolejni 3 członkowie RD. 

Ad. 4. 

Przedstawił R. Osiak: 

• złożono opinię dotyczącą projektów BO na 2024 rok; 

• rozwieszono ulotki o spacerze w dzielnicy Sławin (a także umieszczono na FB); 
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• zebrano informację dotyczące wyceny zadań z rezerwy celowej dzielnicy; 

• odbyło się posiedzenie Zarządu i Prezydium Rady poświęcone przygotowaniu 

materiałów na bieżące posiedzenie oraz organizację Spaceru po dzielnicy; 

• otrzymano zaproszenie na spotkanie Webex dla sekretarzy Zarządu i redaktorów 

stron internetowych – godzina spotkania pokrywa się z posiedzeniem Rady 

Dzielnicy; 

• przesłano do UM odpowiedź dotyczącą propozycji zajęć sportowych 

prowadzonych w lecie dla mieszkańców dzielnicy; 

• przygotowano i rozesłano materiały na posiedzenie Rady; 

• odbyło się spotkanie u wiceprezydenta A. Szymczyka z udziałem Radnej J. Mach, 

M. Tarkowskiej, przedstawiciela mieszkańców w sprawie budowy sieci gazowej    

ul. Wodnej (omówiła M. Tarkowska). 

 

Ad. 5. 

Konieczność wykoszenia trawy w pasach drogowych należy zgłaszać do Wydziału 

Zieleni i Gospodarki Komunalnej (S. Stadnicki SM). Poinformował też, że sprzedaż              

w miejscach do tego nie przeznaczonych grozi mandatem od 20 zł do 500 zł. 

S. Błaszczyk zgłosił, iż przy ul. Relaksowej w rejonie dojazdu do biblioteki i przychodni 

stoją trzy busy, które zasłaniają widoczność dla wyjeżdzających tam pojazdów.   

 

Ad. 6. 

R. Osiak poinformował, że podczas spaceru nie będzie Prezydenta K. Żuka i Zastępcy 

Prezydenta ds. inwestycyjnych A. Szymczyka. Obecny będzie natomiast 

wiceprezydent M. Banach, dyrektorzy: Wydziału Inwestycji i Remontów, 

Gospodarowania Mieniem, Wydziału Organizacji Ruchu i Mobilności, ZDiM oraz radni 

Rady Miasta. Omówiono szczegółowo plan Spaceru po Sławinie. 

Radna J. Mach powiedziała aby podczas spaceru wskazywać ogólnie tematy. Później 

i tak odbędą się warsztaty, gdzie szczegółowo zostaną zapisane propozycje. 

 

Ad. 7. 

Propozycje z terenu dzielnicy Sławin do projektu budżetu miasta na rok 2024 

wypracowane przez Zarząd i Prezydium Rady przedstawił przewodniczący Zarządu  

R. Osiak. Po dyskusji Przewodnicząca Rady M. Pietrzela odczytała projekt uchwały   

Nr 12 dotyczącą przyjęcia tych propozycji i poddała ją pod głosowanie. Uchwała 

została przyjętą jednogłośnie (13 głosów za). 

 

Ad. 8.  

Omówił R. Osiak. 

Zadanie pn. Dofinansowanie budowy odcinka chodnika wzdłuż ul. Sławinkowskiej     

(od wylotu ul. Dzbenin w kierunku północnym do przejścia dla pieszych), wartość 

zadania ok. 12,5 tys., uzgodniono z ZDIM dofinansowanie 6 tys. zł, pozostała kwota      

z rezerwy dla dzielnic po zgodzie prezydenta.  

Odbyło się głosowanie - 13 członków za przeznaczeniem środków z rezerwy na 

realizację tego zadania. Przewodnicząca odczytała przyjętą Uchwałę Nr 13 w sprawie 

przeznaczenia środków na powyższe zadanie. 
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Zadanie pn. Budowa odcinka chodnika na terenie ZS nr 12 (wzdłuż parkingu od strony 

budynku przedszkola), wartość zadania 17,5 tys. zł. Wydział Inwestycji i Remontów 

nie zgodził się na tylko częściowe finansowanie przez Radę argumentując brakiem 

środków. W dyskusji część członków Rady wskazywała, że zadanie powinno być 

zrealizowane podczas przebudowy przedszkola, część wskazywała zapewnienie 

bezpieczeństwa dzieci.  

Odbyło się głosowanie - 9 członków za, 3 osoby przeciw, 1 osoba wstrzymała się od 

głosowania.  

Przewodnicząca odczytała przyjętą Uchwałę Nr 14 w sprawie przeznaczenia środków 

na powyższe zadania. 

 

Ad. 9. 

D. Wójcik zabrała głos w sprawie konieczności budowy sygnalizacji świetlnej                 

na skrzyżowaniu ul. Zelwerowicza i Bohaterów Września. 

Innych wolnych wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 19:15. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska (-) 

Załączniki: 

 

1).   Lista obecności członków RD Sławin na IV posiedzeniu w dniu 05.06.2023 r. 

2).   Lista gości na posiedzeniu RD Sławin w dniu 05.06.2023 r. 

3).   Uchwała nr 12/IV/2023 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 05.06.2023 w sprawie  

       zatwierdzenia propozycji budżetowych na rok 2024 z terenu Dzielnicy Sławin. 

4).   Uchwała nr 13/IV/2023 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 05.06.2023 w sprawie 

wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane 

przez jednostki pomocnicze w roku 2023 (dofinansowanie budowy odcinka 

chodnika wzdłuż ul. Sławinkowskiej od wylotu ul. Dzbenin w kierunku północnym 

do przejścia dla pieszych). 

5).   Uchwała nr 14/IV/2023 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 05.06.2023 w sprawie 

        wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane   

        przez jednostki pomocnicze w roku 2023 (budowa odcinka chodnika na terenie  

        Zespołu Szkół nr 12 wzdłuż parkingu od strony budynku przedszkola). 

 

 

Protokół zatwierdzony w dniu 04.09.23 
        Przewodnicząca Rady  

     Dzielnicy Sławin  
                 (-) 
   Małgorzata Pietrzela 


